
Referat KRHK Styremøte 07.09.20  

  

Tilstede: Kjersti H. Vågnes, Ole Morten Størseth, Odd Edvin Bøe, Maren Valdal, Ebba Ringmar og 

Natasja Hansen. 

  

Referent: Maren Valdal 

  

Sak 22/20 Lyskastere 

Vi har fått et tilbud på lyskastere men prisen for å sette opp er ganske dyr.  

Saken må da tas opp med medlemmene fordi prisen er så stor.  

Dersom vi velger å sette opp lyskastere må hall utsettes. Det bør også hentes inn flere tilbud.  

Vedtak: Det skal hentes inn flere tilbud, før vi kan ta det opp med medlemmene.  

  

Sak 21/20. Instruktørkurs. 

Det har vert en liten misforståelse rundt plasser på instruktørkurset og vi har bare to plasser på 

instruktørkurset. Det vil si at klubben må prioritere hvem som skal dra på instruktørkurs. Det er også 

ønske om å få til et nytt instruktørkurs i 2021. Kandidatene ble diskutert og styret besluttet hvem de 

skulle prioritere å sende på kurs. Ebba skal også sjekke med nærliggende klubber om et samarbeid 

for å få et kurs for instruktører om positiv læring.  

Vedtak: Eddy Leonardsen og Maren Valdal skal sendes på instruktørkurs. Vi har også en annen 

kandidat styret sterkt ønsker å sende på instruktørkurs dersom klubben får tre plasser. 

  

Sak 09/20. Treninger og ansvar.  

Vi behøver flere som kan ta ansvar for treningene våre. Det er forslag om at klubben sponser et 

lydighetskurs mot at de som går det tar ansvaret for treningen et par kvelder. 

Vedtak: avgjørelsen utsettes til neste styremøte. 

  

Saker til neste styremøte 

-  Hvordan skal vi legge opp kursene våre.  

- Det er kom met et ønske om at klubben skal melde seg inn i Norsk Brukshund Klubb. 

  

  

 



 


